
Protokoll Föräldramöte 28/1-2019 

 

• Laget består av 19 tjejer 

• Daniella och Julia ifrån Damjuniorerna/damlaget hjälper till med träningarna. Klubben har 

startat ett samarbete mellan tjejlagen, vilket vi tycker är kul. 

Tränare för laget nu är Jeanette (Linas mamma) Maria (Wilmas mamma) Calle (Emmies 

pappa) och Stefan (Noras pappa) samt Julia och Daniella. 

• Vi är tacksamma om ni svarar på utskick till träningar och matcher. Vi kallar till träning på 

söndagar och till match på onsdagar eller tidigare. Anledningen är att vi måste rapportera in 

ett preliminärt lag till förbundet på fredagar, eventuella ändringar får man skicka in under 

helgen.  Om man vill kan barnen ha egna mailadresser för att svara på kallelser. 

• Vi kommer att ha målvaktsutbildning med Petra ifrån damlaget. 

• Vi är anmälda till Katrineholmscupen den 5-7 april samt Gribbycupen den 4 maj (då är 

fotbollstjejerna på läger så vi åker med övriga som vill och kan) Båda cuperna kommer att 

kosta. Lagkassan står för anmälningsavgiften. Katrineholmscupen brukar kosta runt 1 100 kr 

och Gribbycupen dryga 100 kr per person.  

Här hade vi en diskussion om att inför nästa säsong göra en budget för året med cuper och 

övrigt vi vill deltaga på, så ni föräldrar kan bestämma om det ska ske insamling via 

försäljningar eller betala.  

Nytt för i år är att föreningen tar en peng per barn som man vi får tillbaka till lagkassan i 

slutet av säsongen om man skött domaravgifter, närvaro mm. Därav är kassan lite lägre 

under säsongen.  

Vill man som förälder följa med på en cup för att det är kul eller för att barnet behöver stöd 

att sova borta, är ni varmt välkomna att bo med oss på skolan eller på ett hotell i närheten. 

 

Övriga frågor 

 

• Vår ambition är att vi ska kalla rättvist till matcher, en del vill inte spela match men annars är 

det många som vill vilket gör att vi har ett rullande schema.  

Vi kallar färre den här säsongen per match, för att tjejerna ska få mer speltid därav kan det 

vara en helg man inte blir kallad. Vi ser även närvaro som en parameter, dock inte om vår 

träning krockar med en annan sport. Vi uppmuntrar att man rör på sig oavsett aktivitet. 

 

• Vi hade en diskussion om att se över vad laget kan tjäna pengar på utan att behöva gå runt 

och sälja saker. I Waxholm kanske man skulle kunna engagera laget på olika evenemang. Det 

finns julmarknader, strömmingslopp etc. Vi tränare tar på oss att undersöka möjligheterna 

samt prata med tjejerna, de brukar ha bra idéer. 

 

• Vad gäller med samarbete med övriga lag. Vi har ett samarbete med flickor 07/08, dock 

spelar vi i samma serie den här säsongen men vi hjälps åt när det behövs.  

Samarbetet med 03-05 stannade av innan jul då de hade många nya spelare och inte kunde 

ta emot våra tjejer på träningarna. Detta samarbetet kommer att starta nu igen, de kan ta 

emot 4-5 tjejer per träning, likväl som vi kommer att ta emot deras nya tjejer på våra 

träningar. Om ert barn är intresserad av att träna med 03-05 så be dem att meddela oss.  



03-05 tränar efter oss på måndagar och onsdagar 19-20. Om många är intresserade, gör vi 

ett rullande schema så att det blir rättvist.  

P06 har också visat ett intresse av att samarbeta, då de är många nya – något vi välkomnar. 

 

• Om ditt barn inte spelar matcher just nu pga av att man är ny eller inte känner för det eller 

inte är kallad till match uppmuntras det att komma och titta på matchen, föräldrar på mötet 

erbjöd skjuts till bortamatch, det samordnar vi såklart.  

 

• Vi ska se över möjligheten i ”laget.se appen” att kunna bilägga dokument, detta för att kunna 

samla alla dokument och aktuell information på samma ställe istället för att maila. 

 

 

 

Tack till alla föräldrar som kom på mötet! 

Som vi sa på mötet, era tjejer är fantastiska och vi får så mycket tillbaka – det är en förmån att få 

träna era härliga barn! 


